
Kłobuck, dnia 20 kwietnia 2023 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisji Budżetu, Finansów,
Handlu, Usług i Ochrony Środowiska

Protokół nr 6/2023
VI Posiedzenie w dniu 20 kwietnia 2023 
Obrady rozpoczęto 20 kwietnia 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:00 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Angelika Borowiecka-Idziak
3. Mirosław Cieśla
4. Ewelina Kotkowska
5. Jerzy Kulej
6. Tadeusz Praski
7. Janusz Soluch
8. Tomasz Wałęga
9. Marcin Wojtysek

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 5/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 23.03.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w
BIP bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 5/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 23.03.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej,
Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek



4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2023.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek z czego wynikają zmniejszenia i zwiększenia na 
zadania dotyczące budowy fontanny na Rynku Jana Pawła II w Kłobucku i zagospodarowania
terenu wokół urzędu?

Skarbnik K. Trzepizur wyjaśniła, że w planie budżetu środki na te zadania były 
sklasyfikowane w jednej pozycji. Zostały rozdzielone ponieważ zawierały w sobie całe 
wydatki z Polskiego Ładu i środki własne.

Radna E. Kotkowska poprosiła, aby w uzasadnieniu do uchwały były wykazywane kwoty 
przy przesunięciach i zmianach. Czy 500 000 zł dla OSP jest dotacją Gminy czy są to środki 
zewnętrzne?

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że jest to wyłącznie dotacja Gminy. Wyjaśnił kwestię
finansową odnośnie zakupu samochodu dla jednostki. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek kiedy będzie realizowane uzupełnienie oświetlenie ul. 
Krótkiej w Łobodnie?

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że realizacja będzie w trzecim lub czwartym kwartale.

Radna E. Kotkowska poprosiła o rozwiniecie tematu dotyczącego zakupu i montażu altany z
wyposażeniem oraz położeniem kostki z utwardzeniem w sołectwie Rybno.

Skarbnik K. Trzepizur wyjaśniła, że środki na to zadanie pochodzą z funduszu sołeckiego. 
Gmina dokłada do tego zadania brakujące 2 500 zł.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ewelina Kotkowska

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.



Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej,
Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
483/LIII/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na rok 2023.

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały. 

Radna E. Kotkowska odniosła się do kwoty dotyczącej rezerwy do dyspozycji Burmistrza 
Kłobucka na działalność profilaktyczną. Czy zamiast do rezerwy Burmistrza nie należałoby 
więcej środków przeznaczyć na otwarte konkursy ofert?

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, iż nie wszystkie organizacje chcą uczestniczyć w 
konkursach, z uwagi na skomplikowane procedury i wymogi. W związku z tym ich 
działalność można wesprzeć w znacznie prostszy sposób tj. poprzez rezerwę. Wyjaśnił jakie 
działania, inicjatywy mogą uzyskać dofinasowanie. Odniósł się do zeszłorocznego 
rozdysponowania rezerwy.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
483/LIII/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na rok 2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
PRZECIW (1)
Tomasz Wałęga
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ewelina Kotkowska

7. Omówienie sprawozdania Burmistrza w zakresie wykonania budżetu Gminy Kłobuck
za 2022 r.

Skarbnik K. Trzepizur przedstawiła w/w sprawozdanie.



8. Informacja dotycząca dystrybucji węgla dla gospodarstw domowych na terenie 
Gminy Kłobuck 2022/2023.

Komisja zapoznała się z informacją.

9. Koszty zimowego utrzymania dróg w Gminie Kłobuck 2022/2023.

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że koszt zakupu piasku i soli wyniósł 167 621,44 zł. 
Poniesiono również koszty dotyczące zakupu paliwa, eksploatacji ciągników i wynagrodzenia
dla pracowników. Prace remontowe dróg są prowadzone na bieżąco. 

10. Sprawy różne.

Radny M. Cieśla zgłosił, że po naprawie przejazdu kolejowego na ul. Białej, jest problem z 
przejazdem.

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że jest to droga powiatowa. Sprawą powinien zająć 
się Starosta.

Radna E. Kotkowska zapytała o remont ul. Mickiewicza?

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że prace są wstrzymane w skutek stwierdzenia złego stanu 
studni odwadniającej. Celem uporządkowania sprawy, konieczne jest wykonanie 
dodatkowego projektu odwodnienia.

Radna E. Kotkowska zapytała o możliwość przeprofilowania odcinka drogi na ul. 
Kasztanowej z powodu powstającego tam rozlewiska, utrudniającego przejazd. 
Poinformowała o oburzeniu mieszkańców w/w ulicy w związku z powtarzającym się 
problemem.

Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do: spotkania z Panią Sołtys w sprawie, poruszanego 
problemu regulacji stanu prawnego drogi i odprowadzenia wody na tym odcinku. 
Poinformował, że przeprofilowanie nawet odcinka drogi wymaga przygotowania 
dokumentacji. W związku z tym Gmina zastanawia się nad zleceniem kompleksowego 
projektu całej ul. Kasztanowej w spec ustawie, zetapowanie zadania i w pierwszej kolejności 
wykonanie newralgicznego fragmentu. Takie rozwiązanie pozwoliłoby uporać się z w/w 
problemem na lata. 

Radna E. Kotkowska nawiązała do koncepcji odwodnienia ul. Kasztanowej sprzed dwóch lat.

Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do priorytetów sołectwa.

11. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Marcin Wojtysek

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera



Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


